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FOREWORD 

This amendment has been prepared by IEC technical committee 26: Electric welding. 

The text of this amendment is based on the following documents: 

CDV Report on voting 

26/653/CDV 26/669/RVC 

 

Full information on the voting for the approval of this amendment can be found in the report 
on voting indicated in the above table.  

The committee has decided that the contents of this amendment and the base publication will 
remain unchanged until the stability date indicated on the IEC website under 
"http://webstore.iec.ch" in the data related to the specific publication. At this date, the 
publication will be  

• reconfirmed, 

• withdrawn, 

• replaced by a revised edition, or 

• amended. 
 

_____________ 

5 Tests 

5.3 Conformity of components 

Replace the existing text by the following new sentence: 

Refer to Annex P for conformity of components. 

 

Add, after the existing Annex O, the following new Annex P: 
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IEC 60974-1:2017/AMD1:2019 – 3 –  
 IEC 2019 

Annex P 
(normative) 

 
Conformity of components  

Components and subassemblies which, due to failure, can create a hazard, such as power 
supplies and built-in information technology equipment, shall be used in accordance with their 
specified ratings unless a specific exception is made. They shall conform to one of the 
following: 

a) applicable safety requirements of a relevant IEC standard. Conformity with other 
requirements of the component standard is not required. If necessary for the application, 
components shall be subjected to the tests of this document, except when those tests are 
identical or equivalent to the tests required to check conformity with the relevant 
component standard; 

For example, if components meet the safety requirements of IEC 60950-1 but are rated for a 
less severe environment than the applicable environment of Clause 4 and 6.1.1, they shall 
also meet relevant additional requirements of this document. 

b) the requirements of this standard and, where necessary for the application, any additional 
applicable safety requirements of the relevant IEC component standard; 

c) if there is no relevant IEC standard, the requirements of this document; 
d) applicable safety requirements of a non-IEC standard which are at least as high as those 

of the relevant IEC standard, provided that the component has been approved to the non-
IEC standard by a recognized testing authority. 

NOTE Tests performed by a recognized testing authority which confirm conformity with applicable safety 
requirements need not be repeated, even if the tests were performed using a non-IEC standard. 

Figure P.1 is a flow chart showing methods of conformity verification. 

Conformity is checked by inspection and, if necessary, by test. 
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Figure P.1 – Flow chart for conformity methods of Annex P 

 

_____________ 
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AVANT-PROPOS 

Le présent amendement a été établi par le comité d'études 26 de l'IEC: Soudage électrique. 

Le texte de cet amendement est issu des documents suivants: 

CDV Rapport de vote 

26/653/CDV 26/669/RVC 

 

Le rapport de vote indiqué dans le tableau ci-dessus donne toute information sur le vote ayant 
abouti à l'approbation de cet amendement. 

Le comité a décidé que le contenu de cet amendement et de la publication de base ne sera 
pas modifié avant la date de stabilité indiquée sur le site web de l'IEC sous 
"http://webstore.iec.ch" dans les données relatives à la publication recherchée. A cette date, 
la publication sera  

• reconduite, 

• supprimée, 

• remplacée par une édition révisée, ou 

• amendée. 
 

_____________ 

5 Essais  

5.3 Conformité des composants 

Remplacer le texte existant par la nouvelle phrase suivante: 

Se reporter à l'Annexe P pour la conformité des composants. 

 

Ajouter, après l'Annexe O existante, la nouvelle Annexe P suivante: 
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Annexe P 
(normative) 

 
Conformité des composants 

Les composants et sous-ensembles qui, en cas de défaillance, peuvent provoquer un danger, 
tels que des sorties d'alimentations et des matériels de traitement de l'information intégrés, 
doivent être utilisés selon leurs caractéristiques assignées spécifiées, à moins qu'une 
exception spécifique ne soit formulée. Ils doivent être conformes à l'un des éléments suivants: 

a) les exigences de sécurité applicables d'une norme IEC appropriée. La conformité à 
d'autres exigences de la norme de composant n'est pas exigée. Si nécessaire pour 
l'application, les composants doivent être soumis aux essais du présent document, sauf 
lorsque ces essais sont identiques ou équivalents aux essais exigés pour vérifier la 
conformité à la norme de composant appropriée; 

Par exemple, si les composants satisfont aux exigences de sécurité de l'IEC 60950-1 mais 
sont assignés pour un environnement moins sévère que l'environnement applicable de 
l'Article 4 et de 6.1.1, ils doivent également satisfaire aux exigences supplémentaires 
correspondantes du présent document. 

b) les exigences de la présente norme et, si nécessaire pour l'application, toutes les 
exigences de sécurité applicables supplémentaires de la norme de composant IEC 
appropriée; 

c) en l'absence de norme IEC appropriée, les exigences du présent document; 
d) les exigences de sécurité applicables d'une norme non établie par l'IEC qui sont au moins 

aussi sévères que les exigences de la norme IEC appropriée, à condition que la 
conformité du composant à une norme non établie par l’IEC ait été certifiée par un 
organisme d’essai reconnu. 

NOTE Il n'est pas nécessaire de répéter les essais réalisés par un organisme d'essai reconnu, qui confirment 
la conformité aux exigences de sécurité applicables, même si les essais ont été réalisés à l'aide d'une norme 
non établie par l'IEC. 

La Figure P.1 est un diagramme présentant les méthodes de vérification de la conformité. 

La conformité est vérifiée par examen et, si nécessaire, par un essai. 
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